
7 شنبه 9 آبان ماه 1394

اختلافات سرمربی تیم ملی و دبیرکل فدراســیون فوتبال همچنان ادامه دارد. 
اگرچه در جلسه روز چهارشنبه در فدراسیون بنا براین گذاشته شد که برای حفظ 
آرامش تیم ملــی حفظ اتحاد دیگر خبری از فضای تفرقــه و جنگ و جدال های 
همیشگی در تیم ملی فوتبال نباشیم اما دیروز و امروز بار دیگر سرمربی و دبیرکل 
فدراسیون فوتبال حسابی از خجالت هم درآمدند. صفحات ورزشی خبرگزاری ها 
را که مرور کنید کی روش و اســدی را می بینید که به تیتر یک این لحظات ورزش 
ایران بدل شده اند. در ادامه دو مصاحبه مفصل از کی روش و اسدی را می خوانید 

که اولی با خبرگزاری فارس و دومی با ایسنا انجام شده  است.

اسدی: من را ساده لوح فرض نکنید، لطفا!
علیرضا اســدی، دبیر کل فدراسیون فو تبا ل در واکنش به اتفاقات یک ماهه اخیر 
پیرامون قرارداد آل اشــپورت با سرمربی تیم  ملی و مســائل مطرح شده در برنامه 
تلویزیونــی "90" گفت: من دبیر کل فدراســیون فو تبا ل هســتم. همــه نهادها و 
فدراسیون ها دبیر دارند. مطابق قانون تمام برنامه های اجرایی فدراسیون از مرحله 
آغاز اجرا و تا پایان آن مسئولیتش با دبیر کل است و در  این  راستا تمام نامه های وارده 
به فدراسیون پس از ثبت در دبیر خانه فدراسیون به دست دبیر کل می رسد و من نیز 
طبق مسئولیتم باید برای قرارگرفتن در پروسه اجرا دستورات لازم را در ذیل آن بدهم.

 موضوع کی روش و آل اشپورت از زمان دبیرکل قبلی
مطرح بوده است

وی افزود: نمی دانم انجام مسئولیت های قانونی ام در فدراسیون فو تبا ل چگونه 
می تواند معنی دخالت داشته باشد؟ مسائل مطرح شــده در قرارداد آل اشپورت 
نیز هر چند شروع آن در زمان حضور من در فدراسیون فو تبا ل نبوده، اما پیگیری 
آن پیرو نامه های مراجع قضایی خارج از فدراسیون فو تبا ل بوده است که من نیز 
فقط دستور پیگیری برای پاسخ به درخواست ها را داد ه ام. آیا این دستور، دخالت 

در امور تیم  ملی است؟
وی افزود: شروع ماجرای آل اشپورت مربوط به دوران دبیر کل قبلی است. اساسا 
روند ورود فدراســیون فو تبا ل به این موضوع با دســتور دبیر کل قبلی انجام شده 
است، اما اخیرا نامه ای از مراجع قضایی خارج از فدراسیون فو تبا ل برای پیگیری 
این پرونده به فدراسیون آمده بود و من نیز مطابق شرح وظایفم برای رسیدگی به 
این خواسته دستوراتی را دادم. تاکید می کنم آنچه که انجام داده ام وظایف اداری 

و قانونی ام بوده است نه بیشتر.

برای انجام وظایفم نباید اجازه بگیرم
اسدی خاطر نشان کرد: آیا انجام وظایف اداری دبیر کل دخالت در کار کسی است؟ 
آیا لازم است قبل از هر دستوری به جهت موضوع نامه و شخصیت مرتبط با نامه از 
کسی اجازه گرفته شود؟ آیا این دخالت است یا انجام وظایف قانونی به عنوان دبیر 
کل! در جریان موضوع آل اشپورت من فقط موضوع مسبوق به سابقه را پیگیری 

اداری کرده ام. آن هم در پاسخ به یک نامه نه با خواست شخصی ام.

نمی فهمم دخالت در چی؟
دبیرکل فدراسیون فو تبا ل که به نظر می رســید از واژه دخالت و تعبیر دخالت در 
امور تیم  ملی به شدت دلخور به نظر می رسید، اظها رکرد: تعبیر به کار رفته، اصلا 
تعبیر خوبی نیســت. نمی فهمم دخالت در چی؟ تصــور کنید الان یک بازیکن 
مثلا تیم پر سپولیس کاری را انجام می دهد، نامه اش به فدراسیون فو تبا ل ارجاع 
داده می شــود و کمیته  مربوطه کارش را پیگیری می کند. من هم طبق وظایفم 
روند اداری آن را دنبال می کنم. آیا این دخالت اســت؟ همان طور که گفتم تمام 
اتفاقات ارجاعی به من در موضوع پرونده آل اشپورت بر اساس مکاتبات رسمی 
بوده است و موضوع نیز با خواست یک رکن قضایی خارج از فدراسیون پیگیری و 
بررسی شده است. این که رکن قضایی چنین درخواستی داشته و پیگیری شده چه 
ارتباطی با تیم  ملی دارد و از کجای آن مفهوم دخالت در تیم  ملی حاصل می شود؟

با کی روش به هیات رییسه نمی روم
دبیر کل فدراسیون فو تبا ل با اشاره به درخواست مطرح شده برای حل و فصل 

کــی روش، موضــوع در هیات رییســه فدراســیون با حضور 
اظها رکــرد: از مــن بپذیریــد که بــا چنین 

پیشنهادی موافق نباشم. دوستانی هم 
که چنیــن پیشــنهادی داد ه اند لطفا 
دیگــر چنین پیشــنهاداتی را مطرح 
نکننــد. موضوعی در یــک فضای 
عمومی و در رسانه  ملی مطرح شده 

و اتهامی زده و حالا می خواهید ادامه 
بحــث در محفــل خصوصی داشــته 

باشید؟ این زرنگ بازی نیست؟ 
این که اســم یک نفــر را در 
رســانه ملی ببریــد و به او 

اجازه دفاع ندهید در همان فضا از خود دفاع کند عین بی عدالتی نیســت؟ بی 
بضاعت ترین فرد جامعه هم حق دفاع از خود در شرایط مساوی را دارد. من نمی 
دانم که طرح موضوع نشست هیات رییسه با حضور کی روش برای بررسی این 

موضوع چگونه طرح شده است. شاید من را ساده لوح فرض کرده اند.

ساده لوح نیستم
دبیر کل فدراسیون فو تبا ل گفت: بدانید اسدی ساده لوح نیست. من آدمی هستم 
که حاضرم از حق خودم بگذرم، اما از فضایی که در آن به ساده لوحی متهم شوم دفاع 
خواهم کرد. متاسفانه برخی از دوستان به دنبال مقاصد دیگری هستند که به این 

موضوع دامن می زنند بدون این که بدانند حق یک فرد در آن رعایت شده یا خیر؟

با کی روش مشکلی ندارم
وی ادامه داد: معتقدم در ماجرای پیش آمده نیز بهترین جواب را آقای کفاشیان 
داده است. اگر مصاحبه کفاشیان را با دقت بیشتری بخوانید متوجه خواهید شد 
که مشکل حاشــیه پیرامون کی روش کجاست. متاسفم که برخی می خواهند از 
برخی ســناریوها به عنوان سپر استفاده کنند. اساسا عده ای می خواهند دعوا راه 
بیاندازند تا به اهداف شخصی شان برسند. با صراحت اعلام می کنم که با کی روش 
مشکلی ندارم، نه تنها کی روش،  بلکه با هیچ کس مشکلی در زندگی ام نداشته ام.

دانشمندان نظریه پردازی نکنند، لطفا
وی بار دیگر با طرح این نکته که باید حق قانونی اش در موضوع اعلام نامش از طریق 
رسانه ملی مورد نظر قرار گیرد؟ گفت: خیلی واضح است. در یک رسانه پر مخاطب 
و یک برنامه تلویزیونی علیه یک نفری حرفی زده شده، حالا بدون این که به او اجازه 
دفاع داده شود گفته می شود که باید این مسائل را حل کنیم. متاسفانه در این میان 
عده ای که خود را نیز دانشمند می دانند راهکارهای حل اختلاف ارائه می کنند. در 
حالی که این دانشمندان کوچکترین اطلاعی از احقاق حق فرد متهم شده ندارند و 
اگر هم دارند خود را به ندانستن می زنند. در یک برنامه پر مخاطب که هیچ گاه شخصا 
توصیه ای برای حضور در چنین برنامه هایی را به هیچ کس نداشــته ام )بر خلاف 

برخی دانشمندان!( حرفی زده شده و حالا باید در همان فضا پاسخ آن داده شود.

با کی روش قهر نیستم
وی در پاسخ به این سوال که آیا فارغ از مسائل مطرح شده حاضرید یک بار برای 
همیشه به خاطر منافع ملی اختلافاتتان را با کا ر لوس کی روش حل کنید؟ گفت: 
با کســی قهر نیســت که بخواهم در هیات رییسه با او آشــتی کنم. در پرونده آل 
اشــپورت از ابتدا تا انتها حرفی از اسدی نبود و به من هم ارتباطی نداشت، اما چرا 
در تلویزیون اسمی از من برده می شود؟ معتقدم کسانی که پشت صحنه هستند 
علاقمند هستند که این حرف ها زده شود چون سودشان در طرح این حرف هاست.

سناریونویسان را افشا خواهم کرد
وی تاکید کرد: همه سناریونویســان را می شناســم و روزی با اســم آنها را افشا 
خواهم کرد، اما اکنون می خواهم تنها از خودم دفاع کنم. من همیشه رفتارهایم 
صادقانه بوده ، ولی این حــق را به من بدهید که در یک فضای عمومی همانند 
برنامه "90" از خودم دفاع کنم. خواهش من از طراحان آشــتی کنان این است 
که خودشان را کنار بکشند، چون اســدی عاقل است و کی روش هم عاقل تر. 
موضوع آشتی نیست چون قهری وجود نداشته است. موضوع توهین به شعور 

فو تبا ل و انسان ها است.

مناظره ام برای مفاهمه خواهد بود نه مجادله
اسدی با اشاره به پیشنهاد مناظره اش با کی روش، گفت: اگر قرار باشد مناظره ای 
صورت بگیرد حتما باید اصولش رعایت شود و اصرار من در مناظره بر مفاهمه است 
نه لجبازی. اگر هم مناظره ای باشد تاکید من این است که این مناظره با چارچوب 

مفاهمه شکل بگیرد نه مجادله.

هشدار به سناریونویسان
دبیرکل فدراســیون فو تبا ل تاکید کرد: به سناریونویســان هشدار می دهم که 
مراقب رفتارشان باشند. روزی نقش این آدم ها افشا خواهد شد. آن وقت است 
که به صداقت گفتار من پی خواهید برد. من اگر حرفی برای گفتن نداشته باشم 
هیچ ادعایــی را مطرح نمی کنم. برای من در حال  حاضــر موفقیت تیم  ملی از 

هر چیزی مهم تر  است چون این موفقیت با منافع ملی گره  خورده است.

کی روش: دیگر بس است؛ ماسک هایتان را بردارید
علیرضا اسدی دبیر کل فدراسیون 
یــن  زه تر تا ر  د ل  تبــا فو
اظهارات خود گفته است 
که حاضر اســت فقط در 
برنامه 90 با شما به مناظره 

پرداخته و به هیچ وجه نمی خواهد در هیأت رئیســه این کار را 
انجام دهد. در این خصوص چه صحبتی دارید؟ 

آقای اسدی دوست دارد این گونه بازی های رسانه ای را انجام دهد و دلیل اینکه 
ایشان علاقه دارد در تلویزیون این صحبت ها را انجام دهد این است که عادت 
به این گونه بازی های رســانه ای پیدا کرده اســت. اما این بار زمان آن است که 
در مکان مناسب و با حضور داوران مصلح که اعضای هیأت رئیسه فدراسیون 
فوتبال هستند در حضور رئیس فدراسیون فوتبال این صحبت ها مطرح شود.

چرا از زمان حضور اســدی به عنوان دبیر کل در فدراســیون 
فوتبال تا این اندازه با او دچار چالش شــده اید؛ گویا احساس 
می کنید از ســوی او برخی عدم حمایت هــا و بدقولی ها وجود 

دارد.
متأسفانه از زمانی که آقای کفاشیان رئیس فدراسیون فوتبال اجبار به جابه جایی 
آقا نبی پیدا کرد، تنها دســتاوردی که دبیر کل جدید برای فوتبال داشته ایجاد 

تفرقه و شک و شبهه و از بین بردن روحیه خوب حاکم بر تیم ملی بوده است.
در مورد علت ناراحتی خود از دبیر کل فدراسیون بیشتر صحبت 

می کنید.
حمایت های مالی که قرار بود ایشان برای فوتبال و تیم ملی انجام دهند چه شد؟ 
حمایت های لازمی که قرار بود برای به اتمام رساندن مرکز تمرینی تیم ملی انجام 
شود به کجا رسید؟ وضعیت زمین تمرین تیم ملی هم هیچگاه بهبود پیدا نکرد. 
واقعیت مطلب این است که مشــارکت ایشان در راستای حمایت از تیم ملی در 
واقعیت »صفر« بوده اســت. همان گونه که اشاره کردم ایشان تنها باعث تفرقه 

و دودستگی در فضای فوتبال شده اند.
زمانــی کــه اســدی از ســوی وزارت ورزش بــرای دبیر کلی 
فدراسیون فوتبال انتخاب شد به نظر می رسید که شاید وزارت 
قصد حمایت از شــما را دارد. حالا با این شرایط که وجود دارد 
و عدم حمایت ها و بدقولی هایی که برای تیم ملی می شود؛ آیا 
فکر نمی کنید که این شرایط از سوی مقامات و نهادهای بالاتر 

از فدراسیون فوتبال به وجود آمده است؟
دکتر اسدی از طرف وزارت ورزش منصوب شده است؟! آیا دارید سعی می کنید بگویید 
که آقای اسدی از طرف وزیر منصوب شده است؟! آیا این موضوع صحت دارد؟!

ظاهراً این گونه است و از شواهد این گونه برمی آید.
من که واقعاً شــگفت زده شده ام که دبیر کل فدراســیون از طرف وزارت ورزش 
انتخاب شــده است البته این مسئله به بنده هیچ ارتباطی ندارد و مسئولیت این 

سؤال نیز با خود شما است.
در خصوص عدم صدور مجوز برای ملی پوشان سرباز و اینکه 
قرار بود آنها بتوانند پس از 4 ماه بــازی در لیگ برتر، تیم ملی 

را همراهی کنند، این اتفاق هرگز نیفتاد، چه صحبتی دارید؟
در خصوص سؤال شما و شــرایط بازیکنان ســرباز باید بگویم که این نیز یکی 
دیگر از دســتاوردهای جناب آقای دکتر اسدی اســت ... »صفر«. این یکی از 

استانداردهای رایج آقای اسدی در راستای کمک به فوتبال است ... »صفر«.
زمانی که صحبت از رفتن شــما بود آقای حسنی خو حراست 
وزارت ورزش از طرف این وزارتخانه مأمور شد تا هر طور شده 
است شــما را در تیم ملی نگه دارد. حال امروز شخص دیگری 
از وزارت ورزش تا این اندازه برخلاف منافع ملی عمل می کند. 

این تضاد را چگونه تحلیل می کنید.
دقیقاً این یک تضاد اســت. از یک طرف آنها با یک دســت از جلو دسته گلی را 
نشان می دهند و از طرف دیگر با دســتی که در پشتشان است چاقو دارند. یک 
روز آقای حســنی خو با من جلســه برگزار کردند و به نمایندگی از مقامات بالاتر 
حامل پیغام های حمایتی بودند در روز بعد از طرف حراســت وزارت ورزش برای 
من پرونده تحقیقی در رابطه با فساد مالی تشکیل می شود. واقعاً اینجا چه اتفاقی 
می افتد؟! آیا فکر نمی کنید که طبق اعتقادات و ارزش های اسلامی می توانید 
بسیار صادقانه تر و شفاف تر رو در روی من به من بگویید که آقای کی روش الان 
وقت رفتن اســت. بعد از آ ن شــما می توانید در صلح به کارتان ادامه دهید و من 
هم می توانم در صلح بروم. اما الان زمان این اســت که دیگر ماسک هایتان را 
بردارید و این بازی پنهانی را تمام کــرده و این جنگ زیردریایی را متوقف کنید؛ 

دیگر بازی بس است.

چهره روزاینستوگرافیخبر آخر

 
یک کادر دیدنی از صحنه 
شادی پرسپولیسی ها از گلزنی 
در آخرین ثانیه دربی 81.

بنا  از تنبیه عبدولی صرف نظر کرد
سرپرست تیم ملی کشتی فرنگی گفت: بنا پس از شنیدن 
علت غیبت عبدولی در تمرینات تیم ملی از تنبیه او صرف 
نظر کرد. حسام الدین جعفری، با بیان اینکه سعید عبدولی از 
دیروز در تمرینات تیم ملی کشتی فرنگی شرکت کرده است 
درباره علت غیبت او در تمرینات اظهار کرد: عبدولی به دنبال 
این است خانواده خود را به تهران بیاورد و به صورت دائمی در 
تهران زندگی کند تا در فاصله کمتر از 10 ماه مانده به المپیک با 
فراغ بال و آسودگی خاطر تمام تمرکز خود را معطوف تمرینات 
تیم ملی کند. سرپرست تیم ملی کشتی فرنگی افزود: او به 
دلیل همین مشکلات تاکنون در تمرینات حضور پیدا نکرده 
بود و در پی این است تا خانه ای را در محدوده ورزشگاه آزادی 
برای اسکان خانواده مهیا کند و با تمام توان در تمرینات تیم 
ملی حاضر شــود. وی درباره نحوه برخورد بنا با غیبت های 
عبدولی در تیم ملی پس از آنکه از برخورد سخت با او خبر داده 
بود خاطرنشان کرد: بنا به صحبت ها و دلایل عبدولی به دقت 
گوش کرد و وقتی که متوجه شد او به دلیل کارهای مربوط 
به انتقال خانواده اش به تهران در تمرینات حضور پیدا نکرده 

است او را بخشید و از تنبیه او صرف نظر کرد.

تکلیف کرارجاسم فردا 
مشخص می شود

تکلیف بازیکن میانی تیم فوتبال استقلال در نشست 
روز یکشنبه با مسئولان باشگاه مشخص خواهد شد. 
پس از قهر مجدد کرارجاســم قبل از دربی هشتاد و 
یکم و صحبت هایی مبنــی بر اخراج یا قرار گرفتن او 
در فهرست فروش باشگاه استقلال مطرح شد، قرار 
شد ســاعت 11 فردا یکشــنبه این بازیکن به همراه 
مدیر برنامه هایش در دفتر باشــگاه استقلال حاضر 
شده و با بهرام افشارزاده، علی نظری جویباری و پرویز 
مظلومی جلســه ای را برگزار کنند تا وضعیت بازیکن 
در خصوص ماندن یا رفتنش از اســتقلال مشخص 
شود. بهرام افشارزاده امروز تاکید کرد که کرارجاسم 
دیگر جایی در استقلال ندارد و قطعا با این تیم ادامه 

نخواهد داد.

دین محمدی: اینتر هم مقابل 
بارسلونا دفاعی بازی کرد!

سیروس دین محمدی در حاشیه تمرین استقلال در 
جمع خبرنگاران در مورد دربی هشــتاد و یک گفت:  
بازی خوبی بود و در کل هر دو تیم خوب بازی کردند 
و اینگونه نبود که پرســپولیس برتر باشــد. شاید یکی 
دو موقعیت بیشــتر داشت اما آنها روی اتفاق گل زنی 
کردند. وی در مورد اینکه استقلال کاملًا دفاعی بازی 
کرد، گفت: اینتر هم مقابل بارسلونا چنین تاکتیکی 
را داشت، این هم جزئی از تاکتیک است. استقلال 
حرفه ای عمل کرد و تاکتیکش را به خوبی انجام داد. 
دین محمدی در مورد اینکه تعویض های اســتقلال 
مناسب نبود و بهتر نبود که به جای خرسندنیا کریمی 
به میدان می آمد، گفت: ما محسن کریمی را هم به 
میدان آوردیم. خرسندنیا هم وقتی به میدان آمد میانه 
زمین را از حریف گرفتیم اما با توجه به پاس های بلند 
پرســپولیس هافبک های هر دو تیم از جریان بازی 
خارج شدند، احساسم این است که تعویض های ما 
خوب و تاکتیکی بــود و روی یک اتفاق در دقیقه آخر 
گل خوردیم. مربی استقلال در مورد اینکه وضعیت 
کرار چه شــد، گفت: در این مورد خود مظلومی باید 

صحبت کند.

پورعلی گنجی ناجی تیانجین
در هفته سی ام رقابت های فوتبال سوپر لیگ چین 
امروز )شنبه( تیم تیانجین تدا در ورزشگاه »چونگ 
کینگ المپیک ســنتر« به مصاف تیــم رده دهمی 
چونگ کینــگ لیفان رفــت و مقابــل میزبانش به 
تساوی یک - یک دســت یافت. در این دیدار ابتدا 
مرتضی پورعلی گنجی، مدافــع ایرانی تیانجین در 
دقیقه ســه روی پاس واگنر موفق به گلزنی شد، اما 
»دونگ وانگ« در دقیقه 10 کار را برای میزبان به 
تســاوی کشــاند. تیم تیانجین با این تساوی خارج 
از خانه 31 امتیازی شــد و در رده ســیزدهم جدول 
ایستاد و از سقوط به دسته پایین تر فرار کرد. این تیم 
تا دقایق پایانی یکی از نامزدهای اصلی ســقوط به 
دسته اول بود اما توقف »گویژو رنهه« در دقیقه 90 
مقابل میهمانش باعث شــد تا این تیم 29 امتیازی 
شــود و همراه با تیم شــانگهای شــنزین به دسته 
پایین برود. تیانجین فصل جاری ســوپر لیگ چین 
را با هفت برد، 10 تساوی، 13 باخت، 39 گل زده، 
46 گل خــورده، تفاضل 7- و کســب 31 امتیاز به 

پایان رساند.

ناجی بزرگ!
در مصاحبه بعد از بازی پرسپولیسی ها یک نکته مشترک وجود 

داشت. »اگر رحمتی نبود«. بی شک سید مهدی 
رحمتی ســتاره بزرگ دربی هشتاد و یکم بود. 

کاپیتان اســتقلال که بهترین ســال های 
ورزشی اش را دور از تیم ملی بوده با یک 
نمایش خیره کننده روز گذشــته حسابی 

در برابــر کارلــوس کــی روش که در 
ورزشــگاه حاضر بود خودنمایی کرد. 
ان هم در روزهایی که دروازه بان مورد 

علاقه کی روش در تیم ملی گل های 
بدی می خورد. اما فارغ از این ها 

ثبت نتیجه روز گذشته بیش 
از هرچیــزی بــه نمایــش 

وابســته  خــوب رحمتی 
بود. کسی که ممکن بود 
با نبودنــش نتیجه بدی 
بــرای اســتقلالی ها در 

زمین رقم بخورد. 

دوئــــل!
ورزشدرگیری لفظی سرمربی تیم ملی و دبیرکل فدراسیون فوتبال همچنان ادامه دارد


